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A Fórum ez évi harmadik ülésére 2009. október 21.-én került sor
Szekszárdon, a Tolna Megyei Önkormányzat Hivatalában, mely során az
alábbiakban felsorolt  elõterjesztések kerültek megvitatásra, melyeket
megelõzõen Pócs Margit elnök köszöntötte a megjelenteket, egyben
megállapította a határozatképességet. 

A TOLNA MEGYEI EGYEZTETÕ FÓRUM 2009. 10. 21.-i ÜLÉSE 
 
 A Fórum ez évi harmadik ülésére 2009. október 21.-én került sor Szekszárdon, a
Tolna Megyei Önkormányzat Hivatalában, mely során az alábbiakban felsorolt
elõterjesztések kerültek megvitatásra, melyeket megelõzõen Pócs Margit Elnök
köszöntötte a megjelenteket, egyben megállapította a határozatképességet. A
napirendet a megjelentek egyhangúlag elfogadták. 
 Elõterjesztések: 
 1.) Beszámoló a Tolna Megyei Területfejlesztési Tanács elõzõ ülésén hozott
határozatok végrehajtásáról 
 2.) Korábban támogatott pályázatokkal kapcsolatos döntések 
 3.) Tájékoztató a Bezerédj Program, azaz Tolna Megye Komplex Fejlesztési
Programjának aktualizálásáról 
 4.) Tájékoztató a Tamási kistérség három éves kistérségi szociális felzárkóztató
programja III. ütemének megvalósulásáról 
 5.) Beszámoló 2009. I. félévében elvégzett ellenõrzések tapasztalatairól 
 6.) A Tolna Megyei Területfejlesztési Tanács 2009. évi költségvetésének
módosítása 
 7.) A Tolna Megyei Területfejlesztési Tanács alelnökének megválasztása 
 8.) *M9* Térségi Fejlesztési Tanács alapítása 
 
 A Fórum az elõterjesztésekkel összefüggõ határozati javaslatokkal, illetõleg az
elõterjesztésekben foglaltakkal egyetértett. A 3. napirendi pont kapcsán Tóth
Ferenc nevében ( Tolna Megyei Vállalkozásfejlesztési Alapítvány) Baros László Úr
tett szóbeli kiegészítést. Kiemelte, hogy a program célja az, hogy maradéktalanul
megvalósuljon és harmonizáljon az EU rendelkezésekhez. Elmondta azt is, hogy
maga a program kapcsolódik a regionális, valamint a kistérségi elképzelésekhez. A
témához Pócs Margit Elnök is tett észrevételt, miszerint a tartalmi egyeztetésekre,
illetõleg a határidõk megállapítására nagyon nagy hangsúlyt kell fektetni. A 4.
napirendi pont tárgyalásával összefüggésben a Fórum Elnöke hozzászólásában
kiemelte az Élet-ház funkcióját (Szakály, Tolnanémedi települések stb.) melyek
mûködtetésében a civil szektor is jelentõs szerepet vállalt. A többi napirendi pont
részletes tudnivalóit Hettich Mária a Munkaszervezet képviselõje tette közzé a
megjelenteknek, így - többek között - a Tanács költségvetése módosításának
okait, valamint az M9 Térségi Fejlesztési Tanács alapításának rendezõ elveit stb. 
 A Tolna Megyei Területfejlesztési Tanács ülésre szintén ezen a napon 10.00.
órakor került sor. A Fórum véleményét az elõterjesztésekkel kapcsolatban a
Tanács Munkaszervezetének képviselõi tolmácsolták. 
 
 Az elõterjesztések a http://www.tolnamegye.hu/index.php?mid=22  weboldalon
megtekinthetõk. 
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